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Erasmus +  v Italiji 

Junija letos smo se z dvema skupinama dijakov lanskega 3. d v okviru programa 

Erasmus plus usposabljali v Nemčiji v Hirschaidu, kjer že vse dobro poznamo, in 

v Italiji v Trevisu, kjer smo bili z našim novim partnerjem zelo zadovoljni, dijaki 

pa so spoznali marsikaj novega, lepega in koristnega. Z direktorjem naše 

partnerske organizacije Francescom Truinijem smo se pogovarjali v angleščini. 

Kot boste lahko prebrali, je povedal kar nekaj pohvalnih besed o naši skupini.  

 

 

1. How long have you been in Erasmus+ and what kind of activities have 

you realized? 

 

EuroProgettazione Treviso (EPTV) organizes and implements different 

European projects in Treviso. EuroProgettazione Treviso has considerable 

experience in participating in European projects, especially ERASMUS+ 

KA1 projects, regional projects and many other project types. Our 

activities and experience in these years include training activities 

(supportive training courses for primary and secondary school teachers 

and foreign language courses), internships and study visits according to 

the profile of participants. EPTV also provides all the necessary services to 
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achieve a complete training programme for trainees and professional 

workers from all walks of life. Our services include accommodation, 

transport, administration and management, as well as meals and a range 

of cultural activities. Within these projects, we cooperate with European 

partner organisations and neighbouring partner countries. 

 

We act mainly as an intermediary organisation for interns from a variety 

of EU countries and we offer numerous high quality vocational training 

placements in various and different fields: mechanics, pharmacy, the 

electrical industry, education and teaching, hotel and catering, tourism, 

bar and restaurant service, beauty and hairdressing, IT and computing, 

administration and management, international relations and cooperation, 

marketing, graphic design etc. 

 

In the professional field, EPTV provides an opportunity for individuals to 

have  

work-related training abroad. For that purpose, we organise internships 

abroad in many fields as well as study visits for a great variety of 

professionals. We also organise interesting programmes for people with 

special needs, including different courses and activities. 

 

EuroProgettazione Treviso is made of a highly qualified team of 

professionals with extensive experience in training activities and 

participating in many different European projects. The team members 

have been working on different projects in many European countries for 

more than 6 years. Through a continuous monitoring process by our 

professional team, we guarantee the quality of the services provided and 

the well-being of the participants. 

  

 

2. Have you noticed any differences among students from different 

countries? 
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Yes, there are huge differences between different countries. For example, 

some students’ preparation for the project is more focused on practical 

skills, while some focus on the theorethical aspect.  

 

There are considerable differences among students regarding their skills 

and knowledge. For example, English or Italian language skills, working 

skills and competences vary greatly from country to country. We have also 

noticed that some schools tend to put more emphasis on the development 

of students’ soft skills than on other skills.   

  

 

3. How would you briefly describe our group and the teachers in June 

2022? 

 

Despite their young age, the Slovenian students showed a high level of 

competence and knowledge. Obviously, the students were well-prepared 

in their field of study, and their teachers (Tone Brčan, Igor Gruden) were 

very friendly, helpful and attentive to all the students’ needs. 
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4. In your opinion, what kind of job is the most appropriate for their age? 

 

Taking into account their age and such a short period of the internship, 

we think that students would benefit most if they could all work in the 

same company. This would enable them to improve their soft skills as 

well as get to know everyday life in that company and the workplace 

reality. 

 

  

5. Did you find the students enough communicative and attentive? 

 

Yes, they had several tasks to do, and they paid attention to them and put 

a lot of effort into completing them in a proper way. If their 

communication in the workplace had been better, they would have 

worked even more efficiently. But these are young people and I am 

confident that their communication skills will improve in the future. All in 

all, they did a great job. 

 

 

6. How would you assess their language skills? 

 

Their English is very good in comparison with the language skills of 

students from other countries. I think that nowadays a good knowledge of 

at least one foreign language is essential in order to get a good job and be 

able to work and communicate with foreigners. 

  

 

7. Do you have any suggestions for spending their leisure time? What kind 

of activities would you recommend besides those they were already 

involved in? 

 

The internship abroad gives students a chance to improve their knowledge 

and skills from a professional point of view but it also offers them 

possibilites for exploring a foreign country and its culture, history, 

language, way of life, typical dishes, etc. Your students had a unique 
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opportunity to visit Venice and Padua, travel around the region, but they 

missed the opportunity to visit the city of Treviso. 

 8. Is there anything you would like to add? 

 

I’d like to emphasize that this experience gave us the chance to establish 

good relations and to receive help during a very busy work period. We 

managed to create our own database with the help of the students, and 

got some great ideas for our future projects.   

 

We hope we will be able to offer work placements to some of your 

students in the future and collaborate with your school on many projects. 

 

Igor Gruden 
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Naše delo v Trevisu 

Med 6. in 17. 6. 2022  smo  imeli delovno prakso v organizaciji EuroProgettazione 

Treviso, ki vodi Erasmus+ projekte in organizira različne dejavnosti. 

Za našo skupino se je začelo v ponedeljek, ko nas je direktor  Francesco Truini  

sprejel v hotelu, ter nas popeljal do podjetja, kjer so nam predstavili njihovo 

ekipo. Delo je potekalo večino časa v parih. Za prvo delo smo morali poiskati 

kontaktne podatke  slovenskih organizacij, ki bi bile njihov potencialni partner. 

1. dan se je končal malo prej, ker nam je organizacija s pomočjo španskih 

študentk nudila voden ogled skozi mesto.  

 

Za naslednji korak smo morali kot skupina organizirati svoj projekt. Po kratki 

razlagi, kako moramo projekt sestaviti in kako mora biti organiziran, smo se 

skupinsko odločili, da bomo v projektu predstavili vse največje sektorje 

slovenskega gospodarstva. Projekt bi več tujih dijakov in študentov v več dneh 

popeljal po naših različnih podjetjih.  

Za naš projekt smo  morali  izpolniti veliko dokumentacije, zaradi česar smo se 

vedno veselili glavnega odmora. Najprej smo se odpravili v lokalno trgovino Pam, 

kjer smo si kupili prigrizke in celo kosilo.  

Vedno smo se ustavili v kavarni Ginger Ale, da smo spili malo Italijanske kave 

Zatem smo se morali vrniti nazaj do podjetja. Za namen predstavitve mestnega 

turizma smo morali raziskati lokacije vredne ogleda in ustvariti turistično 

brošuro. 

Kot zadnjo zadolžitev smo morali poiskati  kontaktne podatke organizacij iz 

določenih držav EU.  
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In tako se je končala naša delovna praksa. Za zaključek smo prejeli  certifikat za 

uspešno opravljeno  prakso in po skupinski sliki smo se dokončno  poslovili od 

zaposlenih in se odpravili nazaj domov. 

Miha Gašperšič 

 

   

 

 

Značilna hrana v Trevisu 

TREVIŠKI RADIČ 

Ta radič, ki ga v Evropi intenzivno pridelujejo v pokrajini Veneto, zahodno od 

Benetk prek Trevisa do Verone, od konca 18. stoletja, ima podobno oznako kot 

vina (DOC), kar pomeni, da jamčijo za njegovo izvirno in pošteno poreklo. Treviški 

radič je kralj zimske zelenjave, med vsemi sortami radiča najbolj cenjen in 

vsestransko uporaben, kar pa se odrazi tudi pri ceni. Nabirajo ga od oktobra do 

maja.  

Pri nakupu videz pove vse: radič ne sme biti uvel ali tako in drugače poškodovan. 

Pripravljamo ga na več načinov. Najredkeje kot solato, kuhamo ga kot zelenjavo, 

pripravljamo z njim razne mesne jedi, ga pečemo na žaru in v pečici, ga obložimo 

https://www.europrogettazionetreviso.eu/
https://www.europrogettazionetreviso.eu/
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s pršutom in sirom ali pa pripravimo iz njega kremno juho in omako. Zaradi 

značilnega, skoraj nič grenkega okusa se odlično poda k mesu in ribam. 

 

TIRAMISU 

»Tira-mi-su« v italijanščini pomeni »dvigni me«. Slaščica izhaja iz Benečije, 

naredijo jo iz maskarponeja in savoiardov ali baby piškotov, namočenih s kavo in 

rumom ali likerji, rumenjakov, snega in sladkorja. Potresejo jo z grenkim 

kakavom ali temno čokolado v prahu. Slaščico dajo za nekaj ur v hladilnik in 

postrežejo mrzlo. Odkrili smo kar nekaj lokalov, kjer je bila res izvrstna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROSECCO 

Prosecco je belo vino s kontrolirano označbo porekla, pridelano 

v Benečiji in Furlaniji Julijski krajini . V devetdesetih letih 20. 

stoletja je postal znan kot Prosecco IGT (tipična geografska 

označba), leta 2009 je dobil poimenovanje kontroliranega porekla 

(DOC). Prosecco je najbolj izvažano italijansko vino.  Leta 2014 je 

po številu prodanih steklenic na svetu prvič presegel šampanjec. 

Od leta 2019 sta hriba Prosecco Conegliano in Valdobbiadene 

uvrščena na Unescov seznam svetovne dediščine. 
 

Maruša Vidic 

https://it.wikipedia.org/wiki/Vino_bianco
https://it.wikipedia.org/wiki/Denominazione_di_origine_controllata
https://it.wikipedia.org/wiki/Veneto
https://it.wikipedia.org/wiki/Friuli_Venezia_Giulia
https://it.wikipedia.org/wiki/Anni_1990
https://it.wikipedia.org/wiki/Anni_1990
https://it.wikipedia.org/wiki/Indicazione_geografica_tipica
https://it.wikipedia.org/wiki/Indicazione_geografica_tipica
https://it.wikipedia.org/wiki/2009
https://it.wikipedia.org/wiki/Denominazione_di_origine_controllata
https://it.wikipedia.org/wiki/2019
https://it.wikipedia.org/wiki/Colline_del_Prosecco_di_Conegliano_e_Valdobbiadene
https://it.wikipedia.org/wiki/UNESCO
https://it.wikipedia.org/wiki/Patrimonio_dell%27umanit%C3%A0
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Izlet  v Benetke 

13. junija na 9. dan delovne prakse v Italiji smo z dela odšli predčasno, saj smo se 

zmenili, da bomo obiskali Benetke. Ob 11.50 smo odšli na vlak, ki nas je odpeljal 

na glavno postajo naravnost v Benetke. Tam smo izstopili in nato odšli kupit karte 

za taxi boat, ki nas je odpeljal do mosta Rialto. 
 

 
 

Ta most je prvi, ki je povezoval Benetke stoji na najožjem delu kanala Grande. Od 

tam smo se po glavni ulici sprehajali med trgovinicami in restavracijami ter 

opazovali lepote mesta. Na poti smo se ustavili ter si kupili nekaj spominkov za 

domače ter sledili poti, ki je vodila do glavnega trga. Ko smo prišli do trga sv. 

Marka, ki je tudi glavni in največji trg v Benetkah obdan z največjimi 

znamenitostmi, smo si najprej ogledali baziliko sv. Marka. 
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Bazilika sv. Marka je svetovno znana bazilika in ima zelo lepo zunanjost. V 

notranjosti je prekrita z zlatimi mozaiki. Bazilika ima pet kupol v obliki grškega 

križa. Baziliko so imeli rahlo pokrito zaradi prenove, zato je nismo morali videti v 

celoti. Za vhod v baziliko ter zvonik pa so se vrste ljudi vlekle čez trg. Zvonik sv. 

Marka pa vsaj po mojem mnenju izgleda nižji kakor je, čeprav je visok kar 99 m. 

Ogledali smo si tudi Doževo palačo in se skupaj malo poslikali. Ker nas je čas 

preganjal, smo morali kmalu nazaj proti železniški postaji. Nazaj smo se vračali s 

pomočjo Google maps, saj bi se drugače izgubili. Ko smo prečkali most Rialto, 

smo se na hitro ozrli še na Veliki kanal, ki je znan po tem, da ob njem stojijo 

najlepše Beneške palače, ki smo jih tudi videli. Pogled na sotočje kanalov je res  

 

lep, a na žalost je v vodi veliko umazanije, zato je voda rjavo-zelenkasta. Ko smo 

se vračali, pa smo videli še gondole in številne trgovine z nakitom, a najlepši so 

bili pogledi v ozke vodne ulice, ki so vredne potovanja v Benetke. Tudi vzdušje in 

vsesplošna privlačnost tega lepega mesta sta bila na vrhuncu.  

Jakob Berčan 
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Izlet v Padovo 

V soboto 11. 6. 2022 smo se ob 8.53 z vlakom iz Trevisa odpravili proti Padovi. 

Najprej smo obiskali muzej Civico, ki je kompleks muzejev in zgodovinskih 

znamenitosti s središčem nekdanjega samostana Eremitanov in njegove 

znamenite Cappella degli Scrovegni. Muzej se nahaja na trgu Piazza Eremitani, 

na robu zgodovinskega središča Padove, vključuje dvorane z arheološkimi 

predmeti.  

Po ogledu muzeja smo se odpravili na ogled znamenite kapele Scrovegni, ki meji 

na avguštinski samostan. Kapela vsebuje Giottov cikel fresk , ki je bil dokončan 

okoli leta 1305 in velja za pomembno mojstrovino zahodne umetnosti . Leta 

2021 je bila kapela razglašena za del Unescove svetovne dediščine ciklov fresk 

iz 14. stoletja. 

 

 

Kasneje smo se odpravili še na Univerzo v Padovi. Uradni naziv je Università degli 

Studi di Padova,  je univerza s sedežem v Padovi, ki je bila ustanovljena 

leta 1222 in je tako ena najstarejših univerz v Evropi ter druga najstarejša v Italiji. 

https://en.wikipedia.org/wiki/Cappella_degli_Scrovegni
https://en.wikipedia.org/wiki/Padua
https://en.wikipedia.org/wiki/Giotto
https://en.wikipedia.org/wiki/Fresco
https://en.wikipedia.org/wiki/Western_art
https://en.wikipedia.org/wiki/UNESCO_World_Heritage_Site
https://sl.wikipedia.org/wiki/Univerza
https://sl.wikipedia.org/wiki/Padova
https://sl.wikipedia.org/wiki/1222
https://sl.wikipedia.org/wiki/Evropa
https://sl.wikipedia.org/wiki/Italija
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Leta 2003 je univerza imela 13 višješolskih ustanov z okoli 65.000 študenti. 

Univerza je članica Coimbre, prestižne skupine evropskih univerz. 

Obiskali smo še Piazza dei Signori, si ogledali tržnico in okolico ter se odpravili 

domov.  

Gaja Zabukovec 

 

 

Blagovne znamke v Trevisu 

UNITED COLORS OF BENETTON 

Benetton je globalna modna znamka s sedežem v mestu Ponzano Veneto v Italiji, 

ustanovljena leta 1965. Benetton ima mrežo približno 5000 trgovin po vsem 

svetu. Je hčerinska družba v 100-odstotni lasti holdinga Edizione družine 

Benetton. 

Leta 1965 so odprli svojo prvo trgovino v Bellunu in tri leta pozneje v Parizu. 

Osnovno dejavnost podjetja sestavljajo blagovne znamke oblačil United Colors 

of Benetton in Sisley. 

Benetton je bil ikonična blagovna znamka v osemdesetih in devetdesetih letih 

prejšnjega stoletja, vendar se je od takrat trudil ponovno pridobiti ta položaj. 

https://sl.wikipedia.org/wiki/2003
https://sl.wikipedia.org/w/index.php?title=Vi%C5%A1ja_%C5%A1ola&action=edit&redlink=1
https://sl.wikipedia.org/wiki/Ustanova
https://sl.wikipedia.org/wiki/%C5%A0tudent
https://sl.wikipedia.org/wiki/Skupina_Coimbra
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Leta 2000 se je na Interbrandovi lestvici najboljših svetovnih blagovnih znamk 

uvrstil na 75. mesto, vendar je do leta 2002 izpadel s seznama. 2012 je bila 

skupina Benetton umaknjena z borze in je zdaj družba v polni lasti družinskega 

podjetja Benetton Edizione holding. Leta 2017 je skupina zabeležila izgubo v 

višini 180 milijonov evrov. Zaradi velikih izgub se je Luciano Benetton, ki je bil 

takrat star 83 let, vrnil iz upokojitve kot izvršni predsednik blagovne znamke. 

Prizadevanja za oživitev so vključevala tudi imenovanje Jean-Charlesa de 

Castelbajaca za umetniškega direktorja in ponovno imenovanje fotografa 

Oliviera Toscanija. Od leta 2020 ima United Colors of Benetton 1.500 zaposlenih. 

Benetton je znan po svojih športnih sponzorstvih in po oglaševalski kampanji 

"United Colors". Leta 1982 je Benetton najel Oliviera Toscanija kot kreativnega 

direktorja, kar je privedlo do spremembe oglaševalske usmeritve v smeri 

ozaveščanja o različnih vprašanjih po vsem svetu. Leta 1984 je Toscani 

fotografiral prvi večrasni oglas za znamko. 

Leta 2000 je bil Benetton vključen v referenčno publikacijo Guinnessovo knjigo 

rekordov za "najbolj kontroverzno kampanjo". 
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OVS 

OVS (prej Oviesse) je italijansko podjetje za oblačila. Ima trgovine v 35 državah v 

Evropi, Latinski Ameriki in Aziji s približno 1285 lokacijami. Je največji trgovec na 

drobno z oblačili v Italiji, ki predstavlja približno 5 % nacionalnega 

maloprodajnega trga z oblačili. 

OVS je bil ustanovljen leta 1972 kot Organizzazione Vendite Speciali (posebna 

prodajna organizacija), oddelek Coin, italijanske verige veleblagovnic. Podjetje je 

ostalo družinsko podjetje Coin Group do leta 2015, ko je bila izvedena prva javna 

ponudba. 

 

SEPHORA 

Sephora je francoski multinacionalni trgovec z izdelki za osebno nego in lepoto. 

Sephora s skoraj 340 blagovnimi znamkami skupaj z lastno zasebno blagovno 

znamko Sephora Collection ponuja lepotne izdelke, vključno s kozmetiko, nego 

kože, telo, dišave, barvo za nohte, lepotna orodja, losjone za telo in nego las. 

Podjetje je bilo ustanovljeno v Limogesu leta 1970 in ima trenutno sedež v Parizu. 

Sephora je od leta 1997 v lasti luksuznega konglomerata LVMH. Ime izvira iz 

grškega črkovanja Zipore, Mojzesove žene.  

Sephora ponuja različne lepotne izdelke več kot 300 blagovnih znamk, vključno z 

NARS Cosmetics, Make up For Ever, Too Faced Cosmetics, One Size, Fenty, Milk, 

Bite Beauty, Anastasia Beverly Hills, Coto Beauty, Urban Decay, Benefit 

Cosmetics, First Aid Beauty, Lancôme Cosmetics, Sunday Riley Skincare, Jo 

Malone London, Atelier Cologne, YSL Beauty, Tatcha, Huda Beauty, Kat Von D in 

Bobbi Brown Cosmetics. Sephora ponuja tudi lastna orodja za ličenje, nego kože, 

lepotna orodja in dodatke pod blagovno znamko Sephora Collection. Embalaža 

za linijo je prej vsebovala podolgovat logotip podjetja s standardnim črnim 

tiskom. Nov logotip vsebuje posodobljen logotip "Sephora Quality, Really Good 

Price" z znakom $. 

Leta 2010 je revija Women's Wear Daily Sephora imenovala za specializiranega 

prodajalca leta. 

Marca 2018 je FastCompany Sephoro uvrstil na 36. mesto na svojem seznamu 

"najbolj inovativnih podjetij na svetu", pri čemer je navedel njeno razširjeno 

ponudbo široko raznolikih in vključujočih linij izdelkov, kot je Fenty Beauty. 
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SWATCH TREVISO CALMAGGIORE 

1. marca 1983 so na trg predstavili 12 ur z le 51 kosi, vse izdelane v Švici, odporne 

na vodo in udarce, s kvarčnim mehanizmom in barvami.  

Leta 1991 so lansirali Swatch Automatic, prvo uro, ki je potrebovala eno samo za 

premikanje, da bi se mehanizem zarezal. 

Leta 2004 so predstavili prvo Connected uro, Swatch "Paparazzi", ki povezuje 

ljudi z brezžično internetno povezavo in ponuja sporočanje, novice in vreme. 

2013 so s SISTEM51 inovativnost dvignili na novo raven. Zagon revolucije v 

načinu razmišljanja s novo popolnoma avtomatsko tovarno, novimi 

tehnologijami in materiali. Avtomatska ura z le 51 kosi in združena z edinstvenim 

osrednjim vijakom.  

Leta 2015 so v svoje ure vgradili funkcijo plačila z modeli Swatch Bellamy. 

Septembra 2020 je Swatch dodal še dodaten poudarek svoji pisani zgodovini 

blagovne znamke, zamenjal vse običajne z materiali iz bioloških virov. 

Jovana Dejanović 

Znamenitosti v Trevisu 

S programom Erasmus Plus smo imeli priložnost opravljati prakso v tujini, v 

Trevisu, ki ni daleč od Slovenije. V mestu smo preživeli 12 dni, kar nam je dalo 

dovolj časa, da smo si ogledali stari del Trevisa in njegove znamenitosti.  

Mesto sta nam najprej razkazali španski študentki, ki sta opravljali delovno 

prakso v istem podjetju kot mi.  

Ogledali smo si Piazza dei Signori, ki je najpomembnejši trg v Trevisu. Nahaja se 

v središču mesta, njegovem kulturnem, zgodovinskem in družbenem središču. 

Trg, katerega sedanje ime je posledica prisotnosti palač starodavnega gospostva 

Trevisa, se je nekoč imenoval "Maggiore", "delle Catene" ali "della Berlina". Na 

trgu se je v starih časih izvajala kazen javnega ponižanja, imenovana "sedan". Od 

16. stoletja dalje so se za trg uporabljale tudi naslednje oznake: "Piazza Grande", 

"Piazza del Popolo", "Piazza San Marco del Carubio" in pozneje "Piazza dei 

Nobili". 

Sledil je ogled cerkve Santa Lucia, ki je katoliška cerkev v središču Trevisa. Cerkev 

Svete Lucije je bila zgrajena okoli leta 1350, kjer so bili nekoč treviški zapori, ki so 
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bili uničeni zaradi požiga. Ustanovljena je bila po naročilu Beneške republike in 

velja za eno najzanimivejših cerkva v Trevisu. V prvem nadstropju mogočne 

stavbe je bila sejna soba mestnega sveta, v spodnjem nadstropju pa je bil en sam 

prostor razdeljen na tri nepravilne ladje (osrednja je bila ožja od stranskih) s 

štirimi razponi, ki so jih pokrivali sklepniki. Leta 1388 so Benetke z begom 

plemiške družine Carraresi dobile nadzor nad Trevisom, kar je bilo za Trevižane 

menda dobrodošlo. Prostor v pritličju je bil 13. decembra 1389 posvečen kot 

cerkev in posvečen sveti Luciji v spomin na dan, ko se je mesto Treviso predalo 

Beneški republiki.  

Piazza del Duomo je trg v Trevisu, za katerega je značilna precej asimetrična in 

podolgovata oblika in ki predstavlja središče verske oblasti, v nasprotju s trgom 

Piazza dei Signori , sedežem politične oblasti. Pred katedralo je zdaj nekdanje 

sodišče, ki je bilo do leta 2000 sedež različnih občinskih uradov. Pred tem sta bila 

tu palača Ezzelina III. da Romano, ki so jo leta 1260 požgali prebivalci Trevisa, in 

skladišče Biade, pozneje spremenjeno v skladišče lesa, iz katerega izvira 

starodavno ime Piazza delle Biade.  

Kripta je najpomembnejša zgodovinska referenca katedrale v Trevisu. V 12. 

stoletju je na njej že stala verska stavba, ki je bila na začetku v romanskem slogu. 

Leta 1836 je Giordano Riccati spremenil celoten sistem katedrale Duomo v 

neoklasicistični slog. 

 

Fontana Delle Tette je star vodnjak v Trevisu v Italiji. Pod vladavino Beneške 

republike je ob posebnih praznovanjih točil belo in rdeče vino. Ime v angleščini 
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pomeni "The Fountain of Tits". Na njej je ženska zgoraj brez, ki si stiska prsi. 

Fontana Delle Tette je bila zgrajena leta 1559 po naročilu takratnega župana 

Beneške republike Alviseja Da Ponteja zaradi hude suše, ki je prizadela mesto 

Treviso in okoliško pokrajino. Prvotno je bil kip postavljen v Pretorski palači na 

ulici Calmaggiore. Vsako leto jeseni je v čast vsakemu novemu vladarju iz kipa 

priteklo rdeče vino in belo vino, ki so ga lahko vsi državljani tri dni pili brezplačno. 

Ana Kušar 
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V Hirschaidu … 

 

Delo v Hirschaidu 

Moji sošolci in jaz smo delali v zelo različnih podjetjih. Večino časa sem delal v 

pisarni podjetja Veit, ki proizvaja papirnate role iz navadnega papirja in druge 

papirne artikle. Pomagal sem pri nabavi in prodaji papirja, nekatere dneve sem 

moral delati v njihovi trgovina, kjer so se prodajali tudi drugi manjši papirnati 

izdelki, nekaj dni pa sem delal tudi v proizvodnji.  

Jan je delal v delavnici podjetja INA, kjer je med drugim izdeloval izdelke iz 

kovine, saj je to podjetje eno vodilnih v nemški avtomobilski industriji. Tim je 

imel delovno mesto na občini, največ na bazenu, kjer je moral delati kot  
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varnostnik in reševalec. Pogosto je pa tudi skrbel za pravilno količino kemikalij v 

bazenu. Bazen je v lasti občine, 2 dni pa je Tim delal tudi v bližnjem gradu, za 

katerega tudi skrbi občina. Jon In Martin sta delala v trgovini s pohištvom xxxLutz 

Neubert, kamor spade tudi naša Lesnina. Pomagala sta pri pospravljanju 

trgovine, okraševanju, kalkulacijah cen, prenašanju pohištva itd.. Delovna mesta 

so v primerjavi s Slovenijo podobna, zdela pa so se nam malo bolj urejena. 

Gal Marinko 
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Bamberg 

Bamberg (srednjeveško Babenberg, bamberško Bambärch) je univerzitetno 
mesto (z Univerzo v Bambergu) in nekaj nad 70.000 prebivalci v Nemčiji, 
natančneje na zgornjem Frankovskem oz. na severnem Bavarskem, ob 
reki Regnitz blizu njenega sotočja z reko Majno. 

Je frankovsko okrožno mesto v bavarskem upravnem okrožju 
Zgornja Frankovska. Je največje osrednje bavarsko mesto, univerzitetno, šolsko 
in upravno središče, sedež višjega deželnega sodišča in generalnega državnega 
odvetništva Bamberg, pomembno gospodarsko središče Zgornje Frankonije in 
sedež istoimenske nadškofije. Najbolj znana zgradba je štiristolpna Bamberška 
stolnica, ena od nekdanjih cesarskih stolnic.  

 

Od ogledanih mest me je najbolj navdušil ravno Bamberg. Veliko mesto, najbolj 
me je presenetilo dejstvo, da je del mesta ohranjen na ogled turistom. 
Prepovedana je gradba stolpnic in velikih stavb. Prvotne hiše morajo ostati v 
prvotni obliki, barvi in stilu. Imeli smo krasnega vodiča, ki nam je razložil 
zgodovino tega dela mesta. Imel sem zanj veliko vprašanj. Najprej smo se zbrali 
v mestnem jedru, kjer smo spoznali vodiča in krenili proti Bamberški katedrali. 
Med potjo nam je vodič razkazal nekaj tradicionalnih ohranjenih hiš starih do 600 
let. Zanimivo je tudi dejstvo, ki nam ga je predstavil vodič in sicer, da si ljudje niso 
mogli privoščiti razkošnih fasad na hišah, temveč so si hiše poslikali z okraski, liki.  

 

https://sl.wikipedia.org/wiki/Univerza_v_Bambergu
https://sl.wikipedia.org/wiki/Nem%C4%8Dija
https://sl.wikipedia.org/wiki/Bavarska
https://sl.wikipedia.org/w/index.php?title=Regnitz&action=edit&redlink=1
https://sl.wikipedia.org/wiki/Majna
https://sl.wikipedia.org/wiki/Frankovska
https://sl.wikipedia.org/wiki/Bamber%C5%A1ka_stolnica
https://sl.wikipedia.org/wiki/Bamber%C5%A1ka_stolnica
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Kasneje smo prispeli na hrib, kjer smo si ogledali katedrali St. Peter in St. Georg 

ter mestni prostor papeža oziroma tedanjega župnika. Takratno oblast je imel 

popolnoma papež in to se mi je takrat zdelo neverjetno. Ogledali smo si tudi lep 

vrt, katerega so v preteklosti uničili in imeli dolgo za tenis igrišče, a kasneje so vrt 

preuredili nazaj za ogled turistom (slika spodaj).  Nekaj trenutkov zatem smo 

odšli tudi do dela mesta, ki je znan po pivovarstu in različnih okusih piva in 

pivovarn. Pri eni od pivovarn smo se tudi ustavili in degustirali pivo. Vodič nam 

je predstavil še nekaj dejstev o pivovarnah, nastanku in ohranitvi. Debatirali smo 

o okusu piva, večini mojih sošolcev ni bil ravno po godu, a meni in profesorju 

Bregarju je bil pa izjemno okusen. 

S predstavitvijo in vodenjem po mestu sem bil zelo zadovoljen, mogoče bi si želel 

slišati še kaj več, saj me zgodovina starejših mest zanima. 

Jan Strnad 
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Bavarska 

 

»Svobodna« dežela  Bavarska (nemško Freistaat Bayern) s 

površino 70.553 km² je površinsko največja in obenem 

najjužnejša zvezna dežela in geografska regija 

današnje Nemčije, medtem ko je s 13 milijoni 

prebivalcev (l. 2019) druga največja po številčnosti 

(za Severnim Porenjem-Vestfalijo). Glavno mesto 

Bavarske in obenem edino milijonsko mesto te dežele 

je München, ki je tretje največje v Nemčiji. Na 

Bavarskem sta dve metropolitanski območji, središče 

druge je v Nürnbergu. Reka Donava deli Bavarsko na 

severni in južni del. Na Bavarskem so tudi najvišje gore v 

Nemčiji (Bavarske Alpe na meji z Avstrijo z najvišjim vrhom Nemčije, skoraj 3000 

m visoko goro Zugspitze). Na jugu Bavarske so znana zimskošportna središča, 

med njimi je skakalno središče Oberstdorf z edino nemško in eno redkih letalnic 

na svetu.  

 

 

 

 

 

 

 

Športnim navdušencem je seveda dobro znan nogometni klub Bayern 

(Bavarska), ki je že vrsto let eden najboljših v Evropi. Da ne govorimo o 

Okroberfestu, bavarski noši, BMW-je in še čem. 

 

Martin Kastelic 

 

https://sl.wikipedia.org/wiki/Nem%C5%A1%C4%8Dina
https://upload.wikimedia.org/wikipedia/commons/d/d9/Freistaat_Bayern.ogg
https://sl.wikipedia.org/wiki/Nem%C5%A1ka_zvezna_de%C5%BEela
https://sl.wikipedia.org/wiki/Nem%C4%8Dija
https://sl.wikipedia.org/wiki/Severno_Porenje-Vestfalija
https://sl.wikipedia.org/wiki/M%C3%BCnchen
https://sl.wikipedia.org/wiki/Metropolitansko_obmo%C4%8Dje
https://sl.wikipedia.org/wiki/N%C3%BCrnberg
https://sl.wikipedia.org/wiki/Donava
https://sl.wikipedia.org/w/index.php?title=Bavarske_Alpe&action=edit&redlink=1
https://sl.wikipedia.org/wiki/Avstrija
https://sl.wikipedia.org/w/index.php?title=Zugspitze&action=edit&redlink=1
https://sl.wikipedia.org/wiki/Oberstdorf
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Hirschaidski kanal 

ZGODOVINA KANALA: 

Projekti za povezavo Donave in Renskega bazena s kanalom imajo dolgo 

zgodovino. Leta 793 je cesar Karel Veliki ukazal gradnjo kanala Karlsgraben za 

povezavo Švabskega Rezata, pritok reke Regnitz, in Altmühla blizu Treuchtlingna. 

Med letoma 1836 in 1846 je bil zgrajen Ludvikov kanal (Ludwigskanal), imenovan 

po kralju Ludviku I. Bavarskem med Bambergom in Kelheimom. Ta kanal je bil 

ozek z veliko zapornicami in pomanjkanjem vode v zgornjem delu, tako da je 

delovanje poti kmalu postalo nedonosno, zlasti glede na hitro napredujočo 

gradnjo železniškega omrežja v južnem nemškem podeželju. Kanal je bil 

dokončno opuščen leta 1950, ko je bila sprejeta odločitev, da ga ne bodo 

popravljali, ker je bil med drugo svetovno vojno poškodovan. 

Leta 1917 je zvezna dežela Bavarska sprejela zakon, ki je pozival k oblikovanju 

velike plovne poti med Aschaffenburgom in Passauom z zmogljivostjo 1200 ton 

ladij, ki so jih uporabljali na Renu. 13. junija 1921 sta Bavarska in nemški rajh 

sklenila pogodbo za gradnjo kanala Majna–Donava (Main-Donau-

Wasserstraße).  Po tem načrtu je bil predviden povsem nov kanal, ki bi povezoval 

Majno in Donavo. Za izvedbo projekta je bila 30. decembra 1921 ustanovljena 

delniška družba (Rhein-Main-Donau AG, RMD-AG). Za financiranje vodne poti je 

dobila nadzor nad vodnimi viri Majne, Donave, Lecha, Altmühla in Regnitza. 

 

VELIKOST KANALA: 

Prečni prerez kanala je običajno trapezen z 31 metrov širine na dnu, 55 metrov 

širine na vodni gladini, 4 m je globina vode in brežino z naklonom 1 : 3. Na 

nekaterih odsekih ima pravokoten profil, na primer v Nürnbergu, širina pri dnu 

je 41,45 m in na gladini 43,10 m. Naklon brežine je 5 : 1. Globina je 4,25 m in 4,00 

m. Dolžina kanala je 171 km; na vrhu – med zapornicama Hilpoltstein in 

Bachhausen – poteka na nadmorski višini 406 m. To je najvišja točka na Zemlji, ki 

je trenutno dosežena s plovili iz morja. 

Jon Vinšek 

https://sl.wikipedia.org/wiki/Karel_Veliki
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Živalski vrt v Nürnbergu  

Najbolj mi je ostalo v spominu, ko smo šli v živalski vrt v Nürnbergu. Živalski vrt 

je zelo velik in poln raznih živali. Po ogledu smo se odpravili še v središče mesta, 

kjer smo videli veliko lepih znamenitosti. Tukaj pa je nekaj slik z našega izleta.  

Tim Herček 
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